

靈糧堂秀德小學 Ling Liang Church Sau Tak Primary School
2019-2020 年度 周年陸運會 Annual Sports Day
校友盃接力賽報名表格 Alumni Relay Race Application Form

校友盃 4 X 100 米接力賽規則 Rules for Alumni Relay Race (4 x 100 M)

1. 每隊 4 名校友，每隊必須包括男生及女生。

Each team should consist 4 alumni of mixed genders.

2. 隊員的年齡不限，以抽籤形式來決定該隊的比賽組別。

There is no age limit for the race. Grouping or lane arrangements will be done by ballot draws.

3. 鼓勵設計有創意的接力隊隊名，用字宜正面積極。

Team can come up with catchy team names, but offensive language should be avoided.

4. 如不填寫隊名，則以其中一位組員的名稱為該接力隊隊名。

One of the team members' names will be used for the team name if no team name is provided on this form.

5. 18 歲以下的校友需要附上家長已簽署的同意書，方為有效報名。

Interested alumni who is under 18 would need to submit both parent consent form and this application form.

隊伍名稱 (Team Name) :			
校友姓名 (Name)	聯絡電話 (Contact number)	性別 Gender	畢業年份 (Year of Graduation)
		<u>M / F</u>	
		<u>M / F</u>	
		<u>M / F</u>	
		<u>M / F</u>	
		<u>M / F</u>	

名額有限，先報先得。請連同家長/監護人同意書(只適用於 18 歲或以下的校友) 於 10/1/2020 或之前郵遞或親臨交報名表到秀德小學校務處。不完整的報名表或逾期報名，恕不接受。

Places will be allocated on a first-come, first-served basis. Please submit this application form (and the parent consent form if you are under 18) in person or by post this application form with parent consent form to the General Office of Sau Tak Primary School **on or before 10th January 2020**. Late submission or incomplete forms will NOT be accepted.